

The 24th IIR International Congress of Refrigeration

Improving Quality of Life, Preserving the Earth



August 16 – 22, 2015
Yokohama, Japan

<http://www.ICR2015.or.jp>

 International Institute of Refrigeration (IIR)

 Japan Society of Refrigerating and Air Conditioning Engineers (JSRAE)

Purpose of the 24th International Congress of Refrigeration

IIR International Congresses of Refrigeration, ICR, are milestone events. IIR congresses have been held once every 4 years since 1908. Each congress brings together large numbers of refrigeration stakeholders from all parts of the world. At each ICR, cryology, gas processing, thermodynamics, equipment and systems, biology and food technology, storage and transport, air conditioning, heat pumps, and energy recovery are all covered in depth, and important technical issues are discussed.

In 2015 (August 16 – 22), the 24th ICR will be held at Yokohama, Japan. The programme, calls for papers, registration, technical tours, and a wide range of historic and exciting places will be announced on the congress Web site (www.ICR2015.or.jp).

About IIR

The International Institute of Refrigeration (IIR, www.iifir.org) is the only independent intergovernmental organization which promotes knowledge of refrigeration and associated technologies to address today's major issues, including food safety, protection of the environment (reduction of global warming, prevention of ozone depletion), and the development of the least developed countries (food, health). The IIR commits itself to improving quality of life and promotes sustainable development.

About JSRAE

In 1925, the Japan Society of Refrigerating and Air Conditioning Engineers, JSRAE (<http://www.jsrae.or.jp/jsrae/Eindex-2.html>), was established to develop and disseminate knowledge on refrigerating and freezing technology and related scientific technologies nationwide and also internationally. Since then, it has functioned over 85 years as a non-profit academic organization in the field.



Venue

PACIFICO YOKOHAMA provides a large space that meets the needs of world-scale conventions. Yokohama has very good access from the centre of Tokyo (30 min.), Narita International Airport (90 min.), and Haneda International Airport (25 min.) and in addition to the fine convention facilities has many wonderful hotels. As a cosmopolitan Japanese city, Yokohama has hosted numerous international conferences in the past, e.g. APEC 2010. Yokohama has truly first class international conference facilities and top-level infrastructure satisfies a variety of interests and offers budget plans for conference participants.



Important Dates

Call for Papers: spring 2014
Abstracts due date: autumn 2014
Pre-Registration / Hotel bookings: winter 2014
Early Registration due date: spring 2015

Contact Us

Secretariat of ICR2015
c/o ICS Convention Design, Inc.
Chiyoda Bldg., 1-5-18 Sarugakucho, Chiyoda-ku, Tokyo
101-8449, Japan
Tel: +81-3-3219-3541 Fax: +81-3-3219-3577
Email: icr2015@ics-inc.co.jp

24^e Congrès International du Froid de l'IIF

Améliorer la qualité de vie et protéger la terre



16 au 22 août 2015
Yokohama, Japon

<http://www.ICR2015.or.jp>



L'Institut International du Froid (IIF)



Japan Society of Refrigerating and Air Conditioning Engineers (JSRAE)

L'objectif du 24^e Congrès International du Froid de l'IIF

Les Congrès internationaux du froid de l'IIF (ICR), sont des événements marquants. Les congrès de l'IIF ont lieu tous les 4 ans depuis 1908. Chaque congrès rassemble un grand nombre de parties prenantes du monde entier. Pendant chaque ICR, la cryologie, le traitement des gaz, la thermodynamique, les équipements et les systèmes, la biologie et l'ingénierie alimentaire, l'entreposage et le transport, le conditionnement d'air, les pompes à chaleur et la récupération de chaleur sont traités en profondeur, et des débats ont lieu sur des questions techniques importantes.

En 2015 (du 16 au 22 août), le 24^e ICR aura lieu à Yokohama (Japon). Le programme, l'appel à communications, les inscriptions, les visites techniques, et tout un éventail de sites historiques et d'endroits intéressants à visiter seront annoncés sur le site web du congrès (www.ICR2015.or.jp).

A Propos de l'IIF

L'Institut International du Froid (IIF, www.iifir.org) est la seule organisation intergouvernementale indépendante œuvrant pour faire progresser et diffuser les connaissances se rapportant aux technologies du froid et à toutes ses applications en répondant aux grands défis actuels parmi lesquels la sécurité alimentaire, la protection de l'environnement (limitation du réchauffement planétaire, protection de la couche d'ozone), le développement des pays les moins favorisés (alimentation, santé). Dans ce contexte, l'IIF s'engage à contribuer à l'amélioration de la qualité de la vie dans une perspective de développement durable.

A Propos de la JSRAE

En 1925, la Japan Society of Refrigerating and Air Conditioning Engineers, JSRAE (<http://www.jsrae.or.jp/jsrae/Eindex-2.html>), a été créée afin de rassembler et de diffuser des connaissances sur la technologie du froid et de la congélation et des technologies scientifique afférentes à l'échelle nationale et également sur le plan international. Depuis plus de 85 ans, la JSRAE mène ses activités en tant qu'organisation académique à but non lucratif dans les domaines.



Le Lieu du Congrès

PACIFICO YOKOHAMA est un grand centre des congrès répondant aux besoins des événements mondiaux. Yokohama est très facile d'accès depuis le centre de Tokyo (30 min.), depuis l'aéroport international de Narita (90 min.), et l'aéroport international de Haneda (25 min.). Au-delà des centres de congrès remarquables, Yokohama offre un très grand choix de merveilleux hôtels. Yokohama est une ville cosmopolite qui a reçu de nombreuses conférences internationales dans le passé, y compris le Sommet de l'APEC 2010. Avec ses lieux de congrès et infrastructures internationaux réellement de tout premier plan, Yokohama répond aux besoins des participants aux congrès et offre des solutions peu onéreuses.



Dates Clés

Appel à communications : printemps 2014
Envoi des résumés : automne 2014
Pré-inscription / Réservations d'hôtel : hiver 2014
Inscriptions à des tarifs avantageux : printemps 2015

Contacts

Secrétariat d'ICR2015
c/o ICS Convention Design, Inc.
Chiyoda Bldg., 1-5-18 Sarugakucho, Chiyoda-ku, Tokyo
101-8449, Japon
Tel: +81-3-3219-3541 Fax: +81-3-3219-3577
Email: icr2015@ics-inc.co.jp